
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 25. februar 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AÆ

Er det ministrenes vurdering, at der i dag er tilstrækkeligt gode muligheder for svækkede

ældre til at komme på plejehjem, når de har behov for det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2018-19
SUU Alm.del -  Samrådsspørgsmål AÆ

Offentligt


